
Hej alla. 
Först så vill jag rapportera följande från dagarna i Stockholm. 

1. Förbundsstyrelsens förslag till nytt seriesystem blev antaget efter omröstning. 
Det kommer att göras ett par förtydligande samt kompletteringar men i övrigt i 
stort sett intakt. Det ena gäller ett arrangemang inför Elitlagens slutspel samt 
även ett förtydligande avs hur man tänker att 8 lags serierna skall få ut 20 
matcher 
(gäller div 2 och 3 ) Ett förslag är att serien delas efter dubbelmötena där de 
övre 4 lagen möts i en dubbelserie och de undre på samma sätt. Förbundet 
återkommer med detta. 
 
Ungdomskonferansen var mycket lyckad och den kommer att få en 
fortsättning i någon form. Förbundet återkommer. 
 
Stefan och John  får redogöra mer i detalj för innehållet, då vi hade skilda 
möten. 
 
Jag bifogar en inbjudan till en distriktsidrottsstämma från 
RF_SISU. Torsdag 21:e mars. 
Ligger under 
https://www.swebowl.se/hallandsbowlingforbund/foerbundet/foerbundsinfo/ 
 
Jag hade planerat att gå men tyvärr så kolliderar detta med en 
energikonferans i Stockholm samma dag och jag måste prioritera denna. 
 
Det vore bra om vi kunde vara representerade då det finns mycket 
nyttigt att hämta på RF-SISU inte minst vad gäller bidrag mm. 
 
Anmälan senast 1/3. Vi har 1 röst på stämman. 
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